

Title (en)

Individual display for articles comprising a gripping part.

Title (de)

Einzelschaupackung für mit einem greifbaren Teil versehene Artikel.

Title (fr)

Présentoir individuel pour objets comportant une partie de préhension.

Publication

**EP 0586277 A1 19940309 (FR)**

Application

**EP 93402061 A 19930816**

Priority

FR 9210181 A 19920821

Abstract (en)

A display unit is characterised in that it comprises at least one housing (17) for the gripping part and at least one element (2) which can be folded up (back), capable of coming partially into contact with the gripping part, the said element (2) which can be folded up being provided with an adhesive (5) on the face (4) facing the gripping part, in such a way that the latter, placed in the housing and in contact with the adhesive (5) of the element (2) which can be folded up, cannot be moved in any direction. <IMAGE>

Abstract (fr)

Un présentoir est caractérisé en ce qu'il comprend au moins un logement (17) pour la partie de préhension et au moins un élément rabattable (2), susceptible de venir en contact partiellement avec la partie de préhension, ledit élément rabattable (2) étant muni d'un adhésif (5) sur la face (4) en regard avec la partie de préhension, de telle façon que cette dernière ne puisse être déplacée dans une quelconque direction, disposée dans le logement et en contact avec l'adhésif (5) de l'élément rabattable (2). <IMAGE>

IPC 1-7

**B65D 73/00**

IPC 8 full level

**B65D 73/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

**B65D 73/0078** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] FR 2237464 A5 19750207 - GILBRETH CO [US]
- [A] US 4132309 A 19790102 - SHAYLOR HAROLD H
- [A] US 3227268 A 19660104 - DONALD GRINGER

Designated contracting state (EPC)

BE DE ES GB IT

DOCDB simple family (publication)

**EP 0586277 A1 19940309**; FR 2694919 A1 19940225; FR 2694919 B1 19941104

DOCDB simple family (application)

**EP 93402061 A 19930816**; FR 9210181 A 19920821